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INTERPELACJA

Z uwagi na pytania mieszkańców Gminy Kluczbork wnoszę o zbadanie stanu
faktycznego dotyczącego handlu na terenie gminy Kluczbork w pasie drogowym.

Z informacji uzyskanych od mieszkańców wynika, że Wydziały Urzędu
miejskiego (Gospodarki Miejskiej i Organizacyjny) wydają zgodę na zajęcie pasa drogowego
i pobierają opłatę za handel w pasie drogowym.

Wnoszę o podanie informacji o przepisach dotyczących w/w procedur w
naszej gminie oraz wskazanie w jaki sposób mieszkańcy gminy są informowani o możliwości
prowadzenia takiej działalności.
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